

نظام إدارة الجودة
ISO:9001:2015



جمهورية العراق
وزارة النفط
شركة مصافي الشمال (ش.ع)
الهيئة الفنية
قسم المشتريات والعقود
شعبة المشتريات الخارجية

العدد: ١٤٧٤
التاريخ: ٢٠٢٠ / ٩ / ٢

الى / جريدة الصباح الفراء

ما نشر اعلان مناقصة استيرادية عامة

تهديكم شركتنا اصيب التحيات ..
نرفق لكم صبا نسخة من اعلان المناقصة الاستيرادية العامة المرفقة (٨٠١٩٢٦٢٦) والحصة
لتجهيز شركتنا (صمامات امان) .

راحين النقص بالاطلاع وشرا الاعلان في صحيفةكم العراق وتروى لنا نصح اصله من
الصحف وبعث (٢) ثلاث سج .

شاكرين تعاونكم معنا مع التقدير

المرفقات:

نسخة اعلان

شاهد عبد الرحمن حسين
المدير العام
رئيس مجلس الإدارة



لجريدة الصباح
ش.ع
٢٠٢٠

صورة عن

صورة عن

وزارة النفط

مكتب المعلومات والاصحاح الاحيه فرع جباله في حق الفحص .

وزارة النفط المركز الاعلامي للفصل بالاطلاع وشرا اعلان على موقع جريدة الصباح في

وزارة النفط على تقفه بر ككرد استجوابه من هذا الفصل الفقرة ١٤ من المذكرة رقم ١٠١٩

لجبه فاج العطاء الفحص بالاطلاع ونقدهم جرد فحده جرد العراق في حق الفحص مع

اجراء الفحص وحين العطاء الفحص بالاطلاع وشرا اعلان على موقع جريدة الصباح في

مرفقة العطاء الفحص بالاطلاع وشرا اعلان على موقع جريدة الصباح في حق الفحص مع

شرك وعرفهم بالاطلاع وشرا اعلان على موقع جريدة الصباح في حق الفحص مع

القسم المالي

شاهد الخارفي

شاهد ارفقه والتفوق الداخلي

شاهد الفحص في المعاد الله

شاهد الفحص في المعاد الله

شاهد الفحص في المعاد الله

شاهد الفحص في المعاد الله

شاهد الفحص في المعاد الله

1. Authorization, authorization or approved credential provided no more than three months from issuance for the bids submitted without the name of authorized manager.

2. Attach original or Purchasing bid documents (original copy).

3. Submit a separated envelope containing the company documents in a color copy and non-separated envelope contain commercial and technical offers.

The companies and offices which want to participating in bids shall get by check with OFFICE of SECURITY PERMIT WHICH THE ACCIDENT IN SRC - BWH and any bid which not attached the security permit will be refused.

Section 4 - The Required documents listed below are considered as Mandatory clauses of the contract.

1. The contract is signed by the deputy manager or his authorized delegate.

2. The contract can't be sold or waived to another contractor, if proven it shall be considered struck and shall take legal procedure against him.

The bidder should be quoted a number and write in the price of a bid by ink or written and rubric should be free from scratching and to be clear and signed all pages of the bid by the bidders, the committee has the right to exclude any bid which by hand the reader should be presented in separate envelope with the No. of the bid and its subject as stated in the advertisement.

3. The certificate of origin must be authenticated by the competent Iraqi authorities in the country of origin.

5. The goods shall be subject to inspection by inspectors company (Rina Al rookal Co., I.A. Rheinland, SGS, ALC, Lloyd Register, Intertek Global, Bureau Veritas).

6. Name of the bank and a number of a bank are entered in the paid financial dues according to the Iraqi payment system and financial duties are paid based on the percentage to be chosen according to qualification criteria.

7. The contract is subject to tax and all legal fees and the law of collection of governmental Debt No. 50 of 1977 and Iraqi laws in force.

8. The bidding process shall be conducted, studied and analyzed or accredited with the provisions of implementation of government contracts No 2 of 2011, the regulations attached thereto and the Council of the qualifying and consistencies the granted exemption for our company to accept the bids which less than the rate whose more than (20%) from the estimated cost amounting of Iraq energy council No. 1 in 2019.

9. The contract winner shall be required to submit a performance bond guarantee at a rate of (5%) of the amount of the bid upon signing the contract in the form of letter of guarantee issued by a governmental bank or any bank adopted by the Central Bank of Iraq and the Ministry of Oil except if the bonds referred to in the tender documents.

10. The bidder must conform his name, commercial address, exact residential address, telephonic numbers and official E-mail address, in a precise and clear manner, with a copy of his personal documents.

11. The company has not obligated by accepting lower bids.

12. Packing of the contracted materials shall be in accordance with the approved specifications of packing. The supplier shall be responsible for the damage due to the transport or packing process.

١٠. الوكالة أو الترخيص أو وثائق التفويض المعتمدة بشرط عدم مضي أكثر من ثلاثة أشهر على منحها بالنسبة للخطوات المقدمة بغير اسم المدير المفوض.

١١. إرفاق وصور شراء وثائق لمنحه نسخة أصلية.

١٢. تقديم كل طرف مفصل بخصوص (وثائق الشركة | مصور | بصيرة | في ظرف منفصل | تعرض الفضي وظهر حفص | تعرض التجاري مع تقديم الوثائق | اضافي | العرض التجاري |

١٣. عنى الشركات والمكاتب التي تزود الاشتراك في المناقصات مراجعة مكتب التصاريح الامنية / فرع صلاح اثنين | تعرض استحصال الموافقات الامنية قبل الاشتراك في المناقصة علما انه سندرخص اي عطاء غير مرفق بعه التصريح الامني.

١٤. تعتبر الشروط المطلوبة والمسجلة جزء لا يتجزأ من العقد.

١٥. يتم توقيع العقد عند الاحاطة من قبل المدير المفوض او من يحوله

١٦. لا يجوز مطلقا ائتمان عن العقد او التنازل عن حقوقه التعاقبية التي منحها اخر وفي حال ثبوت ذلك بعد اكتمال وتنفيذ الاجراءات القانونية بحقه.

١٧. على مقدم العطاء تثبيت الاسعار رقما وكتابة وتسجيل جدول الكميات بالحداد او بشكل مطبوع في فقرات جدول المواصفات بخامه من احدث والتشطب وسكر واضح موقعه ومخروسة عنى جميع صفحات العطاء من قبل مقدمه وان يقدم العطاء في ظرف مغلق منت عليه رقم المناقصة وموضوعها كمد ورب في الاعلان.

١٨. يجب تصديق شهادة المنشأ من الجهات العراقية المختصة في بلد المنشأ او بلد المصدر (بلد المصدر).

١٩. يكون فحص ايضاح من قبل الشركات الفاحصة Rina Al rookal Co., I.A. Rheinland, SGS, ALC, Lloyd Register, Intertek Global, Bureau Veritas () للمنافسة الاعلان.

٢٠. يتم ادخال اسم المصرف ورقم الحساب (j i ban) | تعرض بعه المستحقات المالية حسب نظام المدفوعات العراقي و يتم دفع المستحقات المالية استنادا الى الفقرة الثامنة من شروط مجيب التاجر.

٢١. العقد حصص تنصيرية و نافذ الرسوم القانونية وقانون تحصل الشئون الحكومية رقم ٥٦ لسنة ١٩٦٦ والفواش العراقية المنفذة.

٢٢. تجري عملية فتح العطاءات ودراستها وتحليلها وفقا للتعليق تنفيذ العقود الحكومية رقم ٢ لسنة ٢٠١١ وانضباط التحققة بين والوثائق القياسية ومعايير المناهيل مع مراعاة الاستثناء المبروح للمركبنا يقبول العطاءات التي تقل بنسبة تزيد عن (٢٠%) من العالفة الشخصية وحسب قرار مجلس الطاقة الوزاري رقم (١٦) لسنة ٢٠١٩.

٢٣. يتم من تحال بعينه المناقصة بتقديم كفاه حتى انقضاء (٥ %) من مبلغ الاحاطة قبل توقيع العقد على شكل خطاب ضمان مسدود من مصرف حكومي او اي مصرف مسموح من قبل البنك المركزي العراقي ووزارة النفط باستثناء المصارف المتصار البيهافي وثائق المناقصة.

٢٤. على المتقدم تهيئة اسمه وعنوانه التجاري وعنوان سكنه الدقيق ورقم هاتفه وبريد الالكتروني الرسمي المنقده وبشكل دقيق وواضح مع ارفاق صورة من المستندات الشخصية.

٢٥. الشركة غير مسرة عنون وطا الاسعار.

٢٦. يكون تغليف وتعبئة المواد المتعاقده عليها حسب المواصفات المعتمدة للتغليف والتعبئة. ويتحمل المجهز كافة الاضرار التي تفرض لها سواء من جراء عملية الشحن او التغليف والتعبئة.

7. The security situation in Iraq is not considered a reason to renounce or suspend obligations and may be taken into consideration in order to extend the duration of the contract.
8. The amount of award shall be deemed irrevocable and shall not be negotiated.
9. The bidder shall comply with the conditions required in schedule of technical specification & special conditions, publication criteria.
10. The delay penalties shall be calculated according to equation mentioned in paragraph (32) of the special conditions. The maximum range of penalties shall be determined before signing of the contract.
11. Submission of the bid bond of the company that is struck.
12. Any applications relating to changing specifications, origins or materials after signing the contract cannot be accepted.
13. The committee (Tender Study and Analysis Committee) has right to disregard any bid in the event of errors in the price, the date, bill, the corrections or the amendments, even if the bidder has lower prices in the competition.
14. The participation & buying tender shall be done during all the days of the week (Official Working days) until one o'clock P.M. (except the public holidays).
15. Recovery percentage (10% of the contract value) shall not be sought until a clearance has been submitted by the Iraqi General Authority of Taxes.
16. The bid should be valid for (120) days from the closing date, the requisition and any reservation shall be disregarded.
17. All participants in the bids or their representatives can attend the opening, meeting bids, at the site of North Refineries Company in the province of Salah al Din - Iraq at (fourth o'clock p.m) the day following the closing.
18. The authorized Director of contractor company must be an employee or in charge of general services in Iraq.
19. Our company has the right to cancel the above bid at any stage without being liable any legal consequences.
20. Our company has the right to extend the closing date of the bid above if there are any required reasons.
21. All bidders should be view the standard conditions here to download stamp and attached with the submitted tender.
22. To view the specification and quantities schedule and conditions of the required materials, please visit our web site www.iraq.oil.gov.iq or www.ore.oil.gov.iq or contact us at the following E-mail address: iraqbid@iraq.oil.gov.iq or iraqbid@ore.oil.gov.iq
23. The advertisement is made by both Arabic and English languages. If there is any discrepancy between them the Arabic version shall adopted.

13. لا يعتبر الظروف الامنى في العراق سبب للتصبر من الالتزام التعاقدية ويمكن اخذ بنظر الاعتبار لتعديل مدة العقد.
14. يعتبر مبلغ الاحالة قطعيًا ولا يجوز استفاوض عليه.
15. يتحدد مقدار العطاء بالشروط المنطوية في جدول المواصفات الفنية والشروط الخاصة وسعائر التأجيل المطلوبة.
16. يتم احتساب الغرامات التأخرية حسب المعادلة المنقده في الفقرة رقم (32) من الشروط الخاصة.
17. تقدم مصابرة الضمانات الاولية للشركة الناقصة.
18. لا يمكن قبول اي طلبات لتغيير المواصفات او التمسك او الاعادة بعد توقيع العقد ولا يطر بهذا طلب.
19. للحق اى التظلم او التصحيح او التعديل حتى وان كان المكدم او ظا الاسعار في المناقصة.
20. يكون القسط والاشتراك من المناقصة في كافة ايام الاسبوع عدا يومي الجمعة والسب والحدس الرسمية والغبية المساعدا الواحد بعد الظهر.
21. الاحتفاظ بنسبة (10%) من قيمة العقد لا تطبق الا بعد تقديم برءة ذمة من الهيئة العامة للصراب ولقافة الشوكات العراقية والاجنبية.
22. يعتبر العطاء نافذا لمدة (120) يوم من تاريخ غلق المناقصة ويهمل اى تعفظ على ذلك دون حنجة اى ابلاغ الشركة المتعقبة.
23. يمكن كذله المشتركى بالمناقصات او مستخدم حضور اجتماع فتح العطاءات في سوق شركة بصافى التمثيل بكافى في محافظته صلاح الدين / قضاء بيجي في تمام الساعة التاسعة صباحا لليوم التالي لغلق المناقصة.
24. يجب ان لا يكون المدير المفوض لشركة المتعاقدة موظف او مكلف بخدمة عامة في العراق.
25. لشركتنا الحق في القاء المناقصة اعلاه في اى مرحلة من مراحلها دون تفسر او تعديل منته او فأنوجية.
26. لشركتنا الحق في تعديل موعد غلق المناقصة اعلاه في حال وجود اسباب تمنع ذلك.
27. عنى المشتركى في الاطلاع على الشروط القياسية المرفقة مع الاعلان وملئها من قبلكم وختمها بختم الشركة وارفعها مع العطاء.
28. للاطلاع على جدول المواصفات والفصيف المطلوبة يمكنكم زيارة موقع شركتنا على الشبكة العالمية www.iraq.oil.gov.iq او www.ore.oil.gov.iq او iraqbid@iraq.oil.gov.iq او iraqbid@ore.oil.gov.iq برؤا على البريد الالكتروني التالي: iraqbid@iraq.oil.gov.iq او iraqbid@ore.oil.gov.iq
29. في العموم عن سلطة المسدح ايس جوه حصيد مسدح هذا الاعلان بصرفه يلتقى العربيه والإنجليزية في حال هناك اى تناقض بين السحتين يجب اعتماد النسخه العربية.
30. ... مع التقدير

